

珍藏摺(精裝本)：每本新臺幣 360 元
 Stamp collection (Hardback): NT\$360 a copy



珍藏摺(平裝本)：每本新臺幣 280 元
 Stamp collection (Paperback): NT\$280 a copy



特 699 清徐揚日月合璧五星聯珠圖古畫郵票(下輯)

發行日期：民國 110 年 5 月 19 日

全張枚數：12 (3×4)

用 紙：磷光郵票紙

設 計 者：曾凱智

承 印 者：紐西蘭南方印刷有限公司

票 幅：60×30(毫米)

刷 色：彩色

印 法：平版

齒 度：14

繼 109 年 11 月 11 日發行「清徐揚日月合璧五星聯珠圖古畫郵票(上輯)」，本公司續以國立故宮博物院典藏之清徐揚日月合璧五星聯珠圖為主題發行下輯郵票 1 套 6 枚，以聯刷方式印製，面值均為 8 元。

下輯郵票圖案包含北京內城東城區的胡同合院、商店鋪面、市井街道、東安門、東華門，以及新年元旦文武官員進京朝賀，市井百姓相互拜年等熱鬧景象，另有官員穿戴服飾冠帽、各式交通工具等豐富景象，與上輯郵票完整呈現北京城內的繁榮富麗及風俗習尚。

為滿足民眾收藏與贈禮需求，本次將上、下輯郵票採 12 枚聯刷設計，全長 72 公分，完整收錄於珍藏摺中，分為平裝及精裝本 2 款，極具珍藏價值。

附帶發行：

1.大型首日封(230 毫米 × 130 毫米)：每個新臺幣 3 元

2.貼票卡：每張新臺幣 8 元

3.護票卡：每張新臺幣 8 元

4.活頁集郵卡(含護卡套)：每張新臺幣 16 元

5.原圖明信片：每套新臺幣 60 元

以上均自民國 110 年 5 月 17 日開始發售。

6.預銷首日戳套票封：每個新臺幣 51 元

7.預銷原圖明信片：每個新臺幣 108 元

8.珍藏摺(平裝本)：每本新臺幣 280 元

9.珍藏摺(精裝本)：每本新臺幣 360 元

以上均自民國 110 年 5 月 19 日開始發售。

顧客如有需要，請向全國各地郵局、郵政博物館洽購，或上網至「中華郵政集郵電子商城」(<https://stamp.post.gov.tw>) 訂購。

Ancient Chinese Paintings Postage Stamps: "Syzygy of the Sun, Moon, and the Five Planets" by Xu Yang, Qing Dynasty (II)

First day of issue: May 19, 2021

Sheet composition: 12 (3 × 4)

Paper used: Phosphorescent stamp paper

Designer: Tseng Kai-chih

Printer: Southern Colour Print Ltd. (New Zealand)

Stamp size: 60 × 30 (mm)

Color: Colorful

Process: Offset

Perforation: 14

Following the first set of six stamps depicting “Syzygy of the Sun, Moon, and the Five Planets,” a long scroll by Xu Yang of the Qing dynasty, a work held in the National Palace Museum, issued on November 11, 2020, Chunghwa Post has issued the second set of six stamps in a se-tenant block, each valued at NT\$8.

The stamps of this second set depict the eastern section of the Inner City of Beijing, with its alleys and courtyards, shops and stalls, streets and crossroads, Dong’an Gate and Donghua Gate. The military and civil officials processing into the city to offer New Year greetings, the bustle as the ordinary people greet each other, the ceremonial caps of the officials, and all manner and means of transport are faithfully depicted. Along with the previous set of stamps, this set shows the prosperity and virtuous customs of Beijing.

A stamp collection with two styles has been released, paperback and hardback, which contains the first and second set of the postage stamps, designed with a 72-centimeter-long horizontal se-tenant strip of twelve. It is highly collectible and makes for a great gift, too.

By-issues:

- (1) First Day Cover in large size (230 mm × 130 mm): NT\$3 apiece
- (2) Folder (with or without mount): NT\$8 apiece
- (3) Loose-leaf album page: NT\$16 apiece
- (4) Maximum cards: NT\$60 a set
- (5) Pre-cancelled FDC affixed with a full set of stamps: NT\$51 apiece
- (6) Pre-cancelled maximum cards: NT\$108 a set
- (7) Stamp collection (Paperback): NT\$280 a copy
- (8) Stamp collection (Hardback): NT\$360 a copy

To purchase the relative philatelic products, please go directly to the post office branches, Postal Museum or order on line at <https://stamp.post.gov.tw>.